
EKSTRAORDINÆRT ÅRSMØTE

Den 20.11.2024 kl. 18:00 ble det avholdt ekstraordinært årsmøte i Bergens Jæger og
Fiskerforening (BJF), på Kismul.

Saksliste:

1. Konstituering av møtet
2. Godkjenne innkalling
3. Godkjenne dagsorden
4. Velge ordstyrer, utpeke referant og tellekorps og to medlemmer til å signere

protokollen
5. Vedta nytt oppjustert budsjett for bygging av haglebane 3

Sak 1 Konstituering av møtet
Styret redegjorde for det antall personer som var til stede ved oppstart av årsmøtet som
styret anså for stemmeberettigede, til stede var 17 stemmeberettigede.

Vedtak:
Årsmøtet godkjente følgende antall stemmeberettigede medlemmer: 17

Sak 2 Godkjenne innkalling
Styret fremla forslag om at innkallingen ble godkjent. Ingen innvendinger.
Innspill på å henge opp oppslag på banen.

Vedtak:
Årsmøtet godkjente innkallingen.

Sak 3 Godkjenne dagsorden
Ingen innvendinger til dagsorden.

Vedtak:
Årsmøtet godkjente dagsorden.

Sak 4 Valg av ordstyrer, referent, tellekorps, og to medlemmer til å signere referatet.

Ordstyrer: Marius Wesenberg
Referent: Aurora Hatlestad
Tellekorps: Jannicke og Linn
Signere referat: Øystein Knutsen og Dag Mikkelsen

Vedtak:
Årsmøtet godkjente oppnevnte personer til oppgavene nevnt ovenfor.



Sak 5 Vedta nytt oppjustert budsjett for bygging av haglebane 3
Styret ber årsmøtet om fullmakt til å justere opp budsjettet for ferdigstillelse av
haglebane 3.
Styret ber om godkjenning til å bygge råbygget til pristilbud kr 623 000,- eks. mva. og øke
investeringsbudsjett til 750.000.- da det må tas høyde for uforutsette utgifter og at
strømskap må oppgraderes.

Styreleder Stian Horne legger frem saken og styrets innstilling.
Stian Horne presiserer at denne prisen gjelder for råbygg, og at eventuelle
kastemaskiner vil budsjetteres for i 2025.

Spørsmål vedrørende byggets konstruksjon, styrer presiserer at Haglebane 3, blir tilvirket
av tre.
Spørsmål om det foreligger tegner av bygger. Marius Wesenberg gir en beskrivelse på
bygget ettersom tegner ikke foreligger på årsmøtet. Tegninger vil bli lagt ut i etterkant.
Bygget inkluderer også kastehuset. Lagerrom utgår.
Taket på kastehuset - vil det bli lettere å fylle fastemaskinen(e). Marius Wesenberg sier
at det er begrenset ift. høydekrav hvor høyt dette kan bygges, men at man får så god
høyde som mulig innenfor kravene.

Styret informerer at det i forbindelse med arbeidene med haglebane 3 også må
planlegges og budsjetteres for utbedring av det elektriske anlegget på haglebanen.

Spørsmål om det er regnet på eventuelle økte inntekter ved utbygging av haglebane 3.
Dette vil øke kapasiteten spesielt på lørdager ifm. jegerprøvekurs, som kommer i
“konflikt” med “vanlig skyting”.

Hva er rekkefølgen her, hvorfor har styret det “travelt” med å sette opp bygget nå
ettersom årsmøtet bare er 6 måneder unna.
Stian sier at dette haster, ettersom kapasitet per dags dato er “sprengt”.
Aurora Hatlestad presiserer at Råbygget til haglebane 3 ble vedtatt på årsmøtet i April
2024, den gang ble en stipulert pris på kr 300 000,- , i og med at denne stipulering viser
seg å være for lav, ønsker styret fullmakt fra årsmøtet til å ferdigstille råbygget.

Ferdigstillelse, prosjektering og budsjett vil fremlegges på neste ordinære årsmøte.

Vedtak:
Enstemmig vedtatt.

Sted og dato
Kismul, 20.11.2024

Møte slutt: kl 18:31

Aurora Hatlestad
Referent / Styremedlem BJF

Øystein Knutsen Dag Mikkelsen
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